
 Forældrebestyrelsesmøde  Skovly  30.04.24  Kl.  17  -  19 

 Tilstede:  Kathrine,  Maja,  Laura,  Maiken,  Andy,  Anders,  Thomas,  Karin. 

 Afbud:  Ina,  Amanda 

 ●  Velkommen  til  nye  bestyrelsesmedlemmer. 

 Vi  tager  en  præsentationsrunde. 

 Hvad  er  det  vi  som  bestyrelsesmedlemmer  er  her  for,  hvad  er  det  vi  gerne  vil  sætte 

 spot  på?  Tanker  fra  de  enkelte  om  at  være  bestyrelsesmedlem:  Vi  vil  gerne  hjælpe 

 med  at  få  løst  nogle  ting,  og  kunne  bidrage  til  at  skabe  udvikling  i  børnehuset.  At 

 komme  tættere  på  vores  børns  liv  i  børnehuset  og  få  informationer  om  hele  huset  - 

 Generelt  at  være  nysgerrig  på  børnenes  hverdag. 

 ●  Konstituering  af  bestyrelsen 

 Bestyrelsen  har  konstitueret  sig  som  følger: 

 Formand:  Maja  Ramskov  Roi  -  Mor  til  Mynte  (svaler) 

 Næstformand:  Kathrine  Bũchler  Nielsen  -  Mor  til  Alberte  (Ugler)  Malthe  (Svaler) 

 Medlemmer: 

 Amanda  MacLeod  -  Mor  til  Josephine  (Mejser) 

 Andy  Stobberup  Jakobsen  -  Far  til  Walther  (Mejser) 

 Maiken  Bønke  Matzen  -  Mor  til  Tora  (Ugler)  og  Mattis  (Svaler) 

 Anders  Ravn  Dvinge  -  Far  til  Karla  (Mejser) 

 Thomas  Lundsgaard  -  Medarbejderrepræsentant. 

 Suppleanter  der  deltager  ved  møderne: 

 Ina  Nonnegaard  -  Mor  til  Naja  (Ugler) 

 Laura  Ragnasdatter  Suhr  -  Mor  til  Kaja  (Ugler) 



 ●  Siden  sidst: 

 ○  Lederen:  Thor  har  haft  sin  sidste  dag,  og  Ida  vender  tilbage  fra  orlov 

 og  tilknyttes  Svalerne.  Vores  børnetal  ser  fornuftigt  ud,  vi  er  dækket 

 ind  med  børn  nok  indtil  næste  år.  Mange  af  de  børn  på  svalerne,  der 

 har  været  vuggestuebørn  bliver  nu  børnehavebørn.  For  at  udnytte 

 pladsen  optimalt  i  børnehaven  betyder  det,  at  svalegruppen  mere  og 

 mere  bliver  tænkt  som  en  børnehavegruppe.  Børnehavebørn  udløser 

 ikke  lige  så  mange  hænder.  Hvordan  strukturen  bliver  helt  konkret,  vil 

 pædagogerne  planlægge  hen  mod  sommer. 

 ○  Forældrene:  Der  bliver  stillet  spørgsmål  til  døren  i  rytmeboksen,  og 

 kulturen  omkring  rummet.  Personalet  har  ændret  kulturen  i  rummet, 

 som  før  i  tiden  var  et  puderum  til  at  være  et  sted  man  kan  bygge  og 

 lege.  Karin  og  Thomas  tager  spørgsmålet  med  tilbage  i 

 personalegruppen. 

 Der  var  mange  forældre  der  var  overrasket  over  at  forældrekaffen 

 foregik  udenfor,  og  det  kunne  være  fint  at  briefe  forældrene  om 

 arrangementet  på  forhånd. 

 ○  Økonomi:  Børnetallets  udvikling  gør,  at  økonomien  hænger  sammen 

 det  næste  år. 

 ●  Evaluering  af  forældremøde 

 udsat. 

 ●  Årshjul  -  Hvad  skal  vi  omkring  det  næste  år 

 Bestyrelsen  kan  lægge  opslag  ud  på  Aula,  og  vil  komme  til  at  informere  om  referat  fra 

 møder  og  aktiviteter,  og  når  vi  har  brug  for  hjælp  til  forældrekaffe  eller  lign.  Andy  vil 

 lave  et  skriv  på  Aula  efter  dette  møde  med  information  om  hvor  referaterne  kan  findes. 

 Bestyrelsen  vil  gerne  have  en  fysisk  opslagstavle,  til  referater  og  information  om 

 arrangementer.  De  har  oplevelsen  af  at  man  ofte  læser  mere,  når  man  er  i  institutionen 

 end  på  aula.  Karin  finder  et  sted  i  glasgangen  og  ved  mejserne  til  disse  opslag.  Her  vil 

 der  også  være  mulighed  for  at  skrive  sig  på  som  almindelig  forældre,  hvis  man  har  tid 

 og  mulighed  for  at  hjælpe  til  ved  forældrearrangementer. 

 Næste  bestyrelsesmøde  er  Torsdag  20/6  2024.  I  september  er  der  første  af  2  årlige 



 fælles  bestyrelsemøder  med  skolen.  Dato  på  det  følger  når  skolens  planlægning  er 

 klar. 

 ●  Aktiviteter 

 Anders  har  organiseret  et  arbejdshold  der  vil  hjælpe  med  at  nedbryde  det  røde  skur  på 

 legepladsen.  Der  er  inviteret  til  en  dag  uden  for  åbningstid  i  aula,  og  der  er  tilmeldinger 

 nok  til  at  det  bliver  gennemført.  Det  er  d.  18.  Maj. 

 ●  Frugtordning  : 

 Vi  vil  behandle  spørgsmålet  om  den  frivillige  frugtordning  i  Skovly  på  næstkommende 

 bestyrelsesmøde 

 ●  Evt  . 

 Der  er  i  den  nærmeste  fremtid  indkaldt  til  dialogmødet  mellem  forældrebestyrelserne 

 (formand/næstformand)  i  Hedensted  Kommune  og  politikerne.  Hvis  det  er  muligt,  vil  vi 

 deltage. 

 Referent  :  Thomas 


